
Zápis č. 4 / 2024  

 

ze zasedání zastupitelstva obce Blatnička, které se konalo dne 28.11.2024  v 19.00 hodin     

v zasedací místnosti obecního úřadu v Blatničce.  

 

Program:      

1. Projednání rozpočtového opatření č. 3/2024 . 

2. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2025 . 

3. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2026-2028 . 

4. Projednání a schválení finanční spoluúčasti obce na Financování 

sociálních služeb v roce 2025 .    

5. Projednání a schválení plánu financování obnovy vodovodů a 

kanalizace . 

6. Projednání a schválení návrhů obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství . 

7. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

8. Návrh zastupitele Václava Hučíka – Projednání a schválení 

povinností pro kronikáře obecní kroniky Blatničky . 

9. Projednání a schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování 

obecních krojů . 

10. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar Svaz tělesně postižených Blatnice  

- žádost Mgr. Martina Smetany   

11. Různé : 

           - informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu 

           - informace k stavbě Blatnička - Dolní konec - Rekonstrukce 

chodníků , I. etapa   

12. Diskuze . 

 
 

Technický bod:  

Starosta přivítal přítomné a zahájil jednání ZO.  Konstatoval, že je přítomno 6 členů 

zastupitelstva, Štěpán Maňák je řádně omluven.   K platnému usnesení jsou zapotřebí 4 hlasy. 

ZO je tedy usnášeníschopné. Informace o konání ZO byla řádně zveřejněna v souladu se 

zákonem – příloha č.1. 

Přítomni: dle prezenční listiny – příloha č.2. 

 

Zapisovatelem byla jmenována Ing. Jana Vašíčková, členka zastupitelstva. 

Zápis z minulého ZO byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v kanceláři OÚ. 

Ověřovateli zápisu jsou navrženi: Bc. Rostislav Němeček, místostarosta obce a Ing. Kateřina 

Šuránková, členka zastupitelstva,  oba s návrhem souhlasí. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/11/2024 

ZO schvaluje ověřovatele zápisu Bc. Rostislava Němečka, místostarostu obce  a  Ing. 

Kateřinu Šuránkovou,  členku zastupitelstva. 

 

Poté starosta přednesl program dnešního zasedání. Starosta informoval zastupitele, že přidá 

do bodů různé odsouhlasení inventarizační komise a schválení plánu inventur za rok 2024. 

Zastupitel Václav Hučík navrhl, projednat a schválit šest bodů, které přečetl na tomto 

veřejném zastupitelstvu.  Po vzájemné dohodě, starosta tyto body zařadil do programu 

zastupitelstva za bod 11. Různé.  



Ostatní s tím souhlasili. Potom bylo zahájeno hlasování o zveřejněném programu, včetně 

doplněných bodů od starosty a zastupitele Václava Hučíka . 

 

Hlasování: pro 6, proti 0,  zdržel se 0. 

Usnesení č. 2/11/2024 

ZO schvaluje  zveřejněný program dnešního zasedání ZO, včetně doplňujících bodů.  

 

                     

Program:      

 

1. Projednání rozpočtového opatření č. 3/2024 . 

2. Projednání návrhu rozpočtu obce na rok 2025 . 

3. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2026-2028 . 

4. Projednání a schválení finanční spoluúčasti obce na Financování 

sociálních služeb v roce 2025 .    

5. Projednání a schválení plánu financování obnovy vodovodů a 

kanalizace  

6. Projednání a schválení návrhů obecně závazné vyhlášky o místním 

poplatku za obecní systém odpadového hospodářství . 

7. Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů . 

8. Návrh zastupitele Václava Hučíka – Projednání a schválení 

povinností pro kronikáře obecní kroniky Blatničky . 

9. Projednání a schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování 

obecních krojů . 

10. Žádosti občanů a organizací : 

            - žádost o finanční dar Svaz tělesně postižených Blatnice  

- žádost Mgr. Martina Smetany   

11. Různé : 

           - informace k stavbě Blatnička – Polní cesta HC 1 k vodojemu. 

           - informace k stavbě Blatnička - Dolní konec - Rekonstrukce 

chodníků  I. etapa  . 

 - zřízení inventarizační komise  

- plán inventur za rok 2024  

 
12. Projednání a schválení odměny Bc. Terezce Bártkové . 
13. Projednání a schválení odměny Bc. Denise Němečkové a Mg. Ivetě 

Němečkové . 
14. Projednání a schválení stravenkového paušálu pro zaměstnankyně Tradic 

Slovácka o.p.s. Blatnička . 
15. Projednání a schválení stravenkového paušálu pro starostu Ing.Antonína 

Minaříka . 
16. Projednání a schválení navýšení odměny místostarostovi Bc. Rostislavu 

Němečkovi . 
17. Projednání a schválení odměny předsedovi kontrolního výboru Václavu 

Hučíkovi na tabulkové hodnoty. 

 

18. Diskuze. 
 

 

 

 

 



Poté bylo přistoupeno k prvnímu bodu programu: 

 

1.  Projednání rozpočtového opatření č. 3/2024 . 

 

Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 3/2024,  které  bylo zpracováno paní 

účetní v souladu s ust. § 16, zák. č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, a které bylo zveřejněno na úřední desce dne 15.10.2024. 

 

ZO bere na vědomí starostou schválené rozpočtové opatření č. 3/2024, které bylo zveřejněno 

na úřední desce dne 15.10.2024 – příloha č.3. 

 

 

2.  Projednání rozpočtu obce na rok 2025. 

 

Návrh rozpočtu na rok 2025 byl zveřejněn na úřední desce od   12.11.2024 - příloha č.4. 

 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 3/11/2024 

ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2025, jak je uvedeno v příloze č.4. 
    
     
Příjmy   10 821 400   

Výdaje            13 521 400 

Přijaté krátkod. 

půjč.prostř.-

REVOLVING 
8113 

                        

800 000   

Uhrazené 

splátky krátkod. 

přijatých 

půjč.prostř.-

REVOLVING 8114              800 000 

Změna stavu 

krátk.prostřed.na 

bank.účtech  
8115 2 700 000  

Kontrola vyrovnanosti  rozpočtu 14 321 400  

         

        14 321 400   

 

 

 

3. Projednání střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2026-2028. 

 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na rok 2026-2028 byl zveřejněn na úřední desce 

od 12.11.2024 - příloha č. 5. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 4/11/2023 

ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na rok 2026-2028, jak je uvedeno v příloze 

č.5. 

 

 



4.  Projednání a schválení finanční spoluúčasti obce na Financování sociálních služeb 

v roce 2025. 

 
 Starosta informoval o financování Základní sítě sociálních služeb ve správním obvodu obce 

s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2025, včetně způsobu rozdělení výsledné 

spoluúčasti obcí ve správním obvodu ORP Veselí n/M. dle počtu obyvatel jednotlivých obcí. 

V letošním roce 2024 byla naše spoluúčast ve výši 90.009,-Kč.   

Bude se schvalovat finanční spoluúčast obce na financování sociálních služeb ve správním 

obvodu  obce s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2025 v maximální výši 91.440,-Kč. 

Spoluúčast bude realizována za podmínky, že služba získá Pověření k poskytování služeb 

obecného hospodářského zájmu v Jihomoravském kraji na rok 2025 a bude v Základní síti 

sociálních služeb ve správním obvodu ORP Veselí n/M. na rok 2025. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 5/11/2024 

Zastupitelstvo obce Blatnička schvaluje finanční spoluúčast obce na financování sociálních 

služeb ve správním obvodu obce s rozšířenou působností Veselí n/M. na rok 2025 

v maximální výši 91.440,-Kč. Spoluúčast bude realizována za podmínky, že služba získá 

Pověření k poskytování služeb obecného hospodářského zájmu v Jihomoravském kraji na rok 

2025 a bude v Základní síti sociálních služeb ve správním obvodu ORP Veselí n/M. na rok 

2025. 

 

 

 

5.  Projednání a schválení plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací . 

 
 Starosta informoval, že plán financování obnovy vodovodů a kanalizací je závazný 

dokument. Obec jako vlastník vodovodu a kanalizace je v souladu s ustanovením § 8 odst.11 

ZoVaK povinen zpracovat a realizovat PFO, a to na dobu nejméně 10 let. PFO musí být 

zpracován tak, aby v průběhu životnosti vodohospodářského infrastrukturního majetku byla 

vytvářena rezerva finančních prostředků na jeho obnovu v takové výši, aby byla zajištěna 

udržitelnost této vodohospodářské infrastruktury a tím vytvořeny podmínky pro zajištění jeho 

plynulého a bezpečného provozování. Byly předloženy  tři varianty PFO . Dle výpočtu je 

minimální roční potřeba naplnění fondu obnovy ve výši 156.000,- Kč . Obec není schopna 

toto splnit ve 100 % výši . S ohledem na dobrý technický stav vodovodu a kanalizace (nízké 

opotřebení, před polovinou teoretické životnosti) a finanční možnosti obce v horizontu let: 

2024-2028, se obec zavazuje tvořit PFO ve stejné výši ročního příspěvku pachtovného od 

VaK Hodonín a.s  (2 x stejná výše příspěvku do PFO), byla předložena k schválení varianta 2, 

bude přílohou č.6. 

           Vodovod :   2 x 6 000Kč = 12 000 Kč celkem 

          Kanalizace: 2 x 8 000Kč = 16 000 Kč celkem 

 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 6/11/2024 

Zastupitelstvo obce Blatnička schvaluje  plán financování obnovy vodovodů a kanalizací ve 

vlastnictví obce Blatnička ve výši 28.000,- Kč za rok , dle předložené varianty 2, bude 

přílohou č.6 . 

 

 

 

 

 



6.   Projednání a schválení obecně závazné vyhlášky obce Blatnička o místním poplatku 

za obecní systém odpadového hospodářství. 

   

Starosta informoval, že se stále zvyšují poplatky za odvezené odpady a  svoz . V tomto roce 

jsme za odpady zaplatili 600.000,- Kč . Příjem od občanů za odpad činí ročně 232.000,- Kč a 

příjem od EKO KOMU za třídění odpadu činí  148.000,- Kč. Předložil  obecně závaznou 

vyhlášku obce Blatnička o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, se 

zvýšením poplatku o sto korun za občana. Poplatek za poplatníka  je navržen ve výši 650,-  

Kč na osobu.  

   

Hlasování: pro 4, proti 2, Václav Hučík a Bc.Rostislav Němeček,  zdržel se 0,  

Usnesení č. 7/11/2024 

ZO Blatnička schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Blatnička  o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství , roční sazba poplatku za poplatníka je 650,-  Kč, 

příloha č.7. 

 

 

7.  Kontrola plnění schválených usnesení a úkolů. 

 

Starosta přečetl zápis od  předsedy kontrolního výboru pana Václava Hučíka, který jej provedl 

se členy kontrolního výboru kontrolu v kanceláři obecního úřadu a zápis předal před 

veřejným zastupitelstvem starostovi .  

Aktualizováno: 25.10.2024 

Zápis je přílohou č.8 tohoto zápisu .  Starosta zápis přečetl .      

ZO bere na vědomí  kontrolním výborem provedenou kontrolu plnění schválených usnesení 

a úkolů . 

 

 

8.  Projednání a schválení povinností pro kronikáře obecní kroniky Blatnička .  

  

Václav Hučík navrhuje s pověřením KV obce, projednat a schválit povinnost pro kronikáře 

obecní kroniky Blatničky poskytnout kontrolnímu výboru součinnost při kontrolní činnosti 

bezodkladným poskytnutím kroniky obce, vždy když bude vyzván k předání kroniky za 

účelem kontroly kterýmkoliv členem KV. Při projednání proběhla bouřlivá diskuze .  Starosta 

pak znovu přečetl návrh usnesení a dal hlasovat . 

 

Hlasování: pro 1, Václav Hučík, proti 5, zdržel se 0 ., 

Usnesení č. 8 /11/2024 

ZO neschvaluje povinnost pro kronikáře obecní kroniky Blatničky poskytnout kontrolnímu 

výboru součinnost při kontrolní činnosti bezodkladným poskytnutím kroniky obce, vždy když 

bude vyzván k předání kroniky za účelem kontroly kterýmkoliv členem KV. 

 

   

9.  Projednání a schválení odměny Ing. Janě Vašíčkové za půjčování krojů .  

  

Paní Ing. Vašíčková  pro obec zajišťuje ve svém volném čase půjčování krojů pro veřejnost . 

Po dohodě se zastupiteli ji byla za tuto mimopracovní činnost navržena odměna ve výši 

15.000,- Kč za půjčování krojů v letech 2023 a 2024 . S každou součástí kroje musí na obec 

cca 2 až 3 krát . V letošním roce se za půjčování krojů vybralo 31.000,- Kč .  

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 1, Ing. Jana Vašíčková . 

Usnesení č. 9 /11/2024 

ZO schvaluje  finanční odměnu Ing. Janě Vašíčkové, ve výši 15.000,- Kč za půjčování krojů 

za roky 2023 a  2024.   



10.  Žádosti občanů a organizací 

 

10a)  Projednání a schválení finančního daru pro členy spolku STP v Blatnici pod 

Svatým Antonínkem“ . 

 

 Dne 3.9.2024 dopis s žádostí o poskytnutí finanční daru ve výši 5.000,- Kč pro členy spolku 

STP z obce Blatnička, který využijí na masáže, zdravotní cvičení, rekondiční plavání 

v termálech, cvičení paměti , vycházkové akce , návštěvy památek a divadel .  

 

 Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 10/11/2024 

ZO schvaluje  finanční dar v hodnotě  5 tisíc korun českých spolek STP v Blatnici pod 

Svatým Antonínkem. 

 

 

10b)  Žádost Mgr. Martina Smetany. 

 

 Dne 3.9.2024 dopis s žádostí, aby obec zasypala příkopy v délce 40 metrů na p.č. 2985, vedle 

Žlabské cesty, aby byl zajištěn bezbariérový přístup na jeho parcelu p.č. 3006 . Bezbariérový 

přístup je zajištěn již z horní strany od Lánské cesty . Při monitoringu erozních událostí nás 

Státní pozemkový úřad upozorňuje daným podnětem zaslaným do datových stránek, na 

každou vysypanou hromadu . 

 

 Hlasování: pro 1, Bc. Rostislav Němeček, proti 5, zdržel se 0. 

Usnesení č. 11/11/2024 

ZO neschvaluje  zasypání příkopy v délce 40 metrů na p.č. 2985, vedle Žlabské cesty, aby 

byl zajištěn bezbariérový přístup na jeho parcelu p.č. 3006 .   

 

 

11.  Různé 

 

11a)   Informace ke stavbě  Blatnička – Polní cesta HC1 k vodojemu a IP 6 zahájení 

stavby SPÚ  . 
 

Předali jsme investorství SPÚ pracoviště Hodonín. Dnes je již zrealizována výsadba IP 6, je  

vysazeno 152 stromků a 45 keřů ve dvou oplocenkách, včetně zálivky po vysázení. Jsou 

pravidelné kontrolní dny na stavbě, kterých se za obec zúčastňuji, kde se řeší nastalé 

problémy .  Stavbu provádí Stavební firma PLUS s.r.o. Hodonín . Dnes je již hotovo 

odbagrování přebytečné zeminy, je zbudován odvodňovací drenáž po celé délce polní cesty, 

je stabilizované podloží, kde nevyšly zátěžové zkoušky, je navezena a zaválcována podkladní 

vrstva štěrkodrtě, jsou zbudovány výhybny a nyní se naváží vrstva kameniva pod beton. Již 

sedmý kontrolní den na stavbě bude v úterý 10.12.2024 v 13:00 hodin na stavbě. Stavba by 

měla být hotova do konce března 2025 a žádost o platbu musí být do konce června .  

 

   

11b)   Informace k prováděné  stavbě Blatnička – Dolní konec – Rekonstrukce 

chodníků, I.etapa . 
 

Jak jsem již informoval , chodník staví firma BACHAN - Ing. Hanáková, která byla 

26.9.2024 vyzvána k převzetí a zahájení stavby . Každý vidí, jak stavba pokračuje . Do 

besedy se seniory byla hotova část od KD po lávku , dnes jsou již u Němečkového . Nemáme 

ještě rozhodnutí o poskytnutí dotace , žádost je podána a čeká se na kontrolu úplnosti žádosti. 

Termín je do 31.3.2024 . 



ZO  bere informace na vědomí . 

11c) Zřízení inventarizační komise . 

Starosta seznámil přítomné s návrhem zřízení inventarizační komise k zajištění inventarizace 

majetku obce za rok 2024. Poté bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 12/11/2024   

ZO schvaluje k zajištění inventarizace majetku obce na rok 2024 inventarizační komisi ve 

složení: 

Předseda: Bc. Rostislav Němeček 

Členové:  Václav Hučík a Štěpán Maňák. 

Za kulturní dům je ke stávající inventarizační komisi přičleněna paní Božena Maňáková.  

Za Tradice Slovácka, o.p.s. je ke stávající inventarizační komisi přičleněna paní Hana 

Hrbáčková. 

 

 

11d) Plán inventur za rok 2024 . 

 

Periodická inventura majetku obce pro inventarizační položky bude zahájena 1.1.2025 a 

ukončena 16.1.2025. Z této inventury bude pořízen inventurní soupis majetku.  

Při inventarizaci majetku se postupuje dle vnitřní Směrnice č.2/2014 k provedení 

inventarizace majetku a závazků a dle vyhlášky č. 270/2010 Sb. 

 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 13/11/2024   

ZO schvaluje plán inventur za rok 2024 – příloha č 9. 

 

 

 

Navržené a doplněné samostatné body programu od zastupitele Václava Hučíka : 

 

12) Projednání schválení odměny Bc. Tereze Bartkové, za činnost s předškolní a školní 

mládeží a organizování samostatných akcí. 

 

Václav Hučík navrhuje odměnu 2.000,- Kč měsíčně .  Po diskuzi, starosta nechal hlasovat . 

 

Hlasování: pro 2, Václav Hučík a Bc. Rostislav Němeček, proti Ing. Jana Vašíčková a Ing. 

Antonín Minařík,  zdržel se 2, Ing. Kateřina Šuránková a Marian Jemelík . 

Usnesení č. 14/11/2024   

ZO neschvaluje navrženou odměnu Bc. Tereze Bartkové, za činnost s předškolní a školní 

mládeží a organizování samostatných akcí . 

 

 

 

13) Projednání schválení odměny Mgr. Ivetě Němečkové a Bc. Denise Němečkové za 

činnost s mládeží a organizování samostatných akcí. 

 

Václav Hučík navrhuje každé odměnu 1.000,- Kč měsíčně .  Starosta nechal  hlasovat. 

 

Hlasování: pro 1, Václav Hučík, proti 0, zdržel se 5. 

Usnesení č. 15/11/2024   

ZO neschvaluje navržené odměny Mgr. Ivetě Němečkové a Bc. Denise Němečkové za 

činnost s mládeží a organizování samostatných akcí . 

 



 

14) Projednání schválení  příslibu finanční podpory stravenkového paušálu pro 

zaměstnance Tradic Slovácka o.p.s. vypláceného od 1.1.2025 . 

 

Tradice Slovácka o.p.s. je naše společnost, ale má svou ředitelku a dozorčí a správní radu . 

Zastupitelstvu obce nepřísluší schvalovat zaměstnancům  Tradic Slovácka o.p.s. Blatnička . 

 

 

15) Projednání a schválení stravenkového paušálu starostovi Ing. Antonínu Minaříkovi. 

 

Starosta nechce, aby se mu schvaloval stravenkový paušál . 

 

 

16) Projednání a schválení navýšení odměny místostarostovi Bc. Rostislavu Němečkovi, 

s ohledem na aktualizaci platných tabulek o odměnách zastupitelů, za výkon funkce 

místostarosty a správce lesního hospodářství. 

 

Václav Hučík navrhuje navýšení odměny místostarostovi Bc. Rostislavu Němečkovi, 

s ohledem na aktualizaci platných tabulek o 5.000,- Kč měsíčně . Starosta nechal  hlasovat. 

 

 Hlasování: pro 1, Václav Hučík, proti 0, zdržel se 5. 

 Usnesení č. 16/11/2024   

 ZO neschvaluje  navýšení odměny místostarostovi Bc. Rostislavu Němečkovi . 

 

 

 

17) Projednání  a schválení dorovnání odměny předsedovi kontrolního výboru Václavu 

Hučíkovi, dle platných tabulek o odměnách zastupitelů a předsedů výborů, za výkon 

funkce předsedy kontrolního výboru. 

 

Václav Hučík navrhuje dorovnání odměny na tabulkovou hodnotu 3.456,- Kč měsíčně . 

Starosta nechal  hlasovat. 

 

Hlasování: pro 0, proti 0, zdržel se 6. 

Usnesení č. 17/11/2024   

ZO neschvaluje dorovnání odměny předsedovi kontrolního výboru Václavu Hučíkovi . 

 

 

 

 

18. Diskuze 

 

Dne 4.11.2024 proběhla  kontrola z Ministerstva životního prostředí , projektovou 

manažerkou z odboru ochrany přírody na Vybudování prvků ÚSES a protierozních opatření, 

které jsme realizovali v letech 2021 – 2023. Nebyla nám stanovena žádná nápravná  opatření .  

Obec je povinna tyto opatření udržovat dalších deset let .  Celkové náklady na tento projekt 

byly 2.380.054,- Kč , SFŽP nám proplatil na dotacích 2.058.231,- Kč a obec se podílela 

částkou 321.823,- Kč . 

 

Na Sedlářův kříž jsme podávali žádost o platbu dotace na MZE, kde jsme museli znovu 

dokládat všechny faktury, financování a zaúčtování dotace, dále fotodokumentaci před a po 

realizaci rekonstrukce .  Proběhla kontrola na MZE a 13.11.2024 jsem dostal mail, že je vše 

v pořádku a byla dán souhlas s proplacení dotace . Finanční příspěvek dotace ve výši 

273.721,- Kč  nám dnes byl poukázán na účet ČNB.  



 

Do 31.10.2024 jsme podali vyúčtování a byla nám vyplacena dotace 100.000,- Kč na podporu 

vinařství v obci Blatnička za rok 2024 . 

 

Ještě není vyřízena a proplacena dotace 1.420.000,- Kč za výstavbu  FVE na obecních 

budovách .  Ještě není vše dořešené a ještě po nás chtějí doplňující informace. Vše se již chýlí 

k závěru .   

 

Hospodaření 2024 – podrobný rozbor hospodaření bude publikován jako každoročně 

v Občasníku 2024, případně to rozebereme na dalším zastupitelstvu obce . Momentálně je na 

účtě obce 4.250.000,- Kč . Ještě přijdou peníze za prosinec a dnes již víme, že nebudeme asi 

letos platit, žádnou větší částku .   Starosta jen zhodnotil, celkové příjmy od začátku roku, 

včetně příjmů za prosinec 2024 to bude cca 14.380.479,- Kč, z tím že na dotacích  z SFŽP, za 

ÚSESy, ze SZIF , JMK a za vesnici roku  nám bylo do dnešního dne vyplaceno 2 469.526,-

Kč. Výdaje obce byly doposud 12.999.793,- Kč , z toho do staveb oprava komunikace u 

hřbitova, nových parkovišť za hřbitovem a za obecním bytem, úprav u Tradic Slovácka,    

FVE na obecních budovách , přístřešku pro traktor za obcí,  Sedlářova kříže , za zpracování 

projektových dokumentací a změny č.1 ÚP bylo investováno v letošním roce  4 325.789,- Kč.  

 

Bohužel máme trochu skluz s projednáváním změny č.1 ÚP, který je zapříčiněný 

nefunkčností portálu stavebníka. Dokumentace je na portále podána, ale MěÚ nám ještě 

nevypsal společné projednání .  Musel jsem odříci dotaci z JMK na zpracování změny 

územního plánu. Příští rok ji podáme znovu.  

 

Podali jsme žádost o dotaci na chodníky na dolním konci přes MAS Horňácko Ostrožsko , 

minulý pátek jsem podepsal doplňující informace a opravenou žádost o podporu po kontrole. 

Dnes je vše podáno, máme splněna kritéria přijatelnosti projektu a čekáme na rozhodnutí o 

dotaci .   

 

  

Václav Hučík informoval, že se nás většina shodla o důstojných dětských prostorech na 

Tradicích Slovácka o.p.s. , nejdříve se seznámíme s požadavky od vedoucích dětských 

kroužků, asi by jsme se měli setkat na místě samém se všemi a rozhodli se na dalším postupu, 

nebo to probrat na pracovní poradě v pondělí .  

 

Starosta informoval, že na MAS Horňácko Ostrožsko se připravuje projekt na podporu 

komunitních center, příměstských táborů a jiných aktivit, ale zatím je to ve fázi přípravy a 

realizace by byla na tři roky.   Na portále  JMK jsou vypsány nové dotace na rok 2025 z PRV 

na opravy budov, údržby cyklostezek a jiné . 

 

Marian Jemelík v diskuzi dal přednesl, že navrhuje odměnu pro Bc. Terezu Bártkovou, Mgr. 

Ivetu Němečkovou  a  Bc. Denisu Nemečkovou  po konzultaci s nimi na příštím pracovním 

zastupitelstvu   9.12.2024 .  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nejbližší akce : 

 

 

-   1.12.2024  -  dílničky a rozsvícení vánočního stromku  

-  24.12 – 26.12.2024 –  Vánoční svátky . 

-  27.12.2024 – Hospůdka ve dvorku od 17:00 „ Pokrový turnaj  „ .  

- 29.12.2024  -  Hospůdka ve dvorku od 18:00 „ Ochutnávka vlastních vín „ .  

 

-  31.12.2024 – Silvestrovský pochod do vinohradů „ Na Vyhlídku „ se zajištěným bufetem. 

-    4.1.2025  - Hospůdka ve dvorku od 17:00 „ Mariášový turnaj  „ .  

-  11.1.2025  -  farní ples v Blatnici pod Sv.Ant.  hraje DH Blatnička 

-  25.1.2025  -  dílničky - udělej si svou šavlu … 

-  26.1.2025  - divadelní představení „  „  divadelní soubor z Ostrohu a Lhoty od 17:00 hodin . 

-    8.2.2025 – Myslivecký ples 

-  1.3.2025 – Fašanková obchůzka po dědině 

-  20.4 -21.4. Velikonoční svátky  

 

 

Starosta na závěr poděkoval zastupitelům za spolupráci a všem občanům, kteří pomáhají 

dobrovolně zvelebovat obec a zapojují se do různých akcí. Jednání dnešního zastupitelstva 

bylo ukončeno ve 20.57  hodin . 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..  ………………………………………………………....                                                                                          

Bc. Rostislav Němeček, ověřovatel                      Ing. Kateřina Šuránková, ověřovatelka                                         

                                                           

 

 

Vyvěšeno ( i elektronicky ):  5.12.2024         …………………………………………………                                                                                           

Sňato ( i elektronicky ):                                          Ing. Antonín Minařík, starosta obce     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

  

 


